
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Dagsorden Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 27. januar 2025 kl. 17.15 – 19:45  
 

 

Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Yasir Waled Haskim Al-Geilany, Rasmus Fabricius Grasø, Stine Grangaard, Bjarne 

Sander Andersen, Morten H. Andersen, Kasper Dam Schultz 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Mikki Bast, Tina Louise Sørensen 

 

Elevrepræsentanter:   

Solveig Tokkesdal Buhr, Emilie Romby 

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Niels Bille, Henrik Rasmussen(referent) 

 

Børne og Skoleudvalget: 

Anette Rachiltz 

 

Afbud: David André Storsul Nielsen 

 

 

Bilag: 

1. Forretningsorden for Skolebestyrelsen på Rødovre Skole 

2. Retningslinjer for skærmbrug – udskolingen 

3. Retningslinjer for skærmbrug – indskoling og mellemtrin 

4. Principper for NET-etik 

 

 

1. Sag nr. 01.01.25 Kort nyt, O. kl. 17.15-17.35   

 

Elevrådet:  

Det store elevråd forbereder til demokratidag 17. marts. 

Repræsentanter fra det store elevråd er tilmeldt arrangementet Policy Lab i Århus den 7-9. marts. 

Det lille elevråd opstarter en aktivitetsbod, som bliver elevbåret, hvor klasserne kan komme og låne 

materialer/legetøj til brug i frikvarteret. 
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Formand:  

Temamøder 20. marts og 23. oktober kl. 19.00-20.30. 

Sammen om skole 5. februar. 

Skolebestyrelseskursus er sendt ud til bestyrelsens medlemmer. 

 

SFO:  

Den nye legeplads er taget i brug, og er meget populær. Der har været rigtig mange børn der har  

benyttet den på én gang, hvilket har betydet lidt flere uheld. Vi forventer, at legeniveauet finder et 

normalt leje når nyhedsinteressen er ovre. 

 

Undervisningen:  

Kommet godt i gang efter nytår. 

Læseugerne er skudt i gang, hvilket er noget børnene kan lide. 

 

Kommunalbestyrelsen – Anette:  

Høringssvar fra skolebestyrelserne vedr. styrelsesvedtægterne er taget godt imod, og der er handlet 

på dem. 

Politisk tages styrelsesvedtægterne op når reformen skal evalueres. 

Økonomiudvalget har godtaget deres dagsorden og høringssvar for budget vil være 18-28. november. 

 

Udvalg:  

Skoleledelsen:  

 

Overordnet status for året 2024:  

• Trivselsmålingen har vist en positiv udvikling. Resultatet for Rødovre Skole er en anelse 

bedre end landsgennemsnittet. 

• Prøvekarakter i udskolingen ligger pænt og omkring ”forventeligt” – et pænt stykke over 

landsgennemsnittet. 

•  Økonomien er også i en positiv udvikling, og har et mindre forbrug(overskud) på 2,7%, som 

der må overføres til næste års budget. Her er bl.a. indberegnet køb af ny traktor til skolen, da 

den gamle var defekt og ikke kunne laves. 

• Sygefraværet er faldende. Lærerne ligger lidt under og pædagogerne lidt over det kommunale 

måltal på 4,7%. 

Andet: 

• Terminsprøverne har været sat op som ved afgangsprøverne. 

• 8. klassetrin var i praktik i uge 3. 

• Kvalitetsaftalen (ny central skoleaftale) er endeligt vedtaget og den arbejder vi os ind i 

allerede nu, selvom bekendtgørelserne først er klar til marts (timebanken, junior mesterlære, 

ny timefordelingsplan, styrkelse af dansk og matematik m.v.) 

• Ledelsesinternat (30-31. januar) i forhold til planlægning af næste skoleår. 

• Nye lege- og aktivitetsområder åbnet. Men der er udfordringer med fæstningen af 

hybridgræsset, som der arbejdes på at få forbedret. 

 

 

 

 



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

 

 

 

2. Sag nr. 02.01.25 Forslag til forretningsordningen for bestyrelsens arbejde, herunder proces 

omkring høringssvar O. D. B. ved formandskabet kl. 17.35-18.10 

 

Bilag 1  

     Udkast til forretningsorden: (rammer/spilleregler) Der blev debatteret vedr. uenighed eller divagerende 

holdninger i bestyrelsen vedrørende høringssvar, og her er det formanden der har den endelige 

beslutning. Udkastet til forretningsorden bliver taget op på førstkommende skolebestyrelsesmøde i 

forhold til de indvendinger der kom frem på mødet i forhold til udkastet. 

 

3. Sag nr. 03.01.25 Orientering om retningslinjer for skolens håndtering af princip for skærmbrug 

O. D. ved ledelsen kl. 18.10-18.30 

 

Bilag 2+3 

Der kom et forslag op om, at SFO skal have udarbejdet/tilpasset egne retningslinjer (bullit/lille afsnit.   

Retningslinjerne for indskoling, mellemtrin og udskoling er behandlet og godkendt i MED udvalget. 

Retningslinjerne skal ud til personalet i uge 6. Forældrene bliver informeret og det kommer på 

hjemmesiden omkring vinterferien, når retningslinjer for SFO ligger klar. 

 

4. Sag nr. 04.01.25 Lejrskole/skolerejser skoleåret 25/26 . O. B. ved ledelsen kl. 18.30-18.45 

Den kommunale Münchentur taget af programmet.  

Skolen vil gerne fastholde en udskolingstur på 8. klassetrin. 

Næste skoleår bliver det 3 dage for både 8. og 9. klasse, da kommende 9. ikke har været afsted i år. Frem 

over bliver det en 4-dags tur for 8. klassetrin.  

Der arbejdes fremadrettet på muligheder for en klassetur også for 3. klassetrin.  

Princip for lejrskole tages op på et af de kommende bestyrelsesmøder. 

 

5. Sag nr. 05.01.25 Revidering af Princip for ”NET-etik” D. B. kl. 18.45-18.55 

 

Bilag 4 

Det med rødt skal slettes. Kasper og Stine ser på princippet en gang til, og så kommer det på igen til 

næste møde. 

 

6. Sag nr. 06.01.25 Udskolingen på Rødovre Skole D. B. kl. 18.55-19.35 

Orientering om brugerundersøgelse blandt elever og forældre, hvor der derefter blev debatteret i forhold 

til, hvad der kan arbejdes videre på. 

Følgende temaer blev fremsagt: 

 

• Tema aften. 

• Sælge skolen/udskolingen – Hvilken fortælling/narrativ- den gode historie - vil vi gerne 

have/gøres os attraktive på? 
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• Hvilke indsatser - temaer i forholdet til faglighed, skal der allerede forberedes fra 

mellemtrinnet. 

 

 

• Skal der nedsættes en gruppe i forhold til spørgeskemaerne, for at få en større analytisk 

tilgang. 

• Børnenes utryghed ved at skulle skifte klasse.  

• Tale med nogen af dem der går til privatskoler. Exit samtaler.  

• Forældre fællesskabet ved klassedannelse - hvordan kan dette styrkes.  

• Børneperspektivet. 

• Skal vi være mere undersøgende inden vi arbejder videre tematisk med emnet. 

 

 

Punktet kommer på igen til maj mødet. 

 

•  Sag lukket punkt 

 

 

7. Sag nr. 07.01.25 Evt. kl. 19.35-19.45 

 

     Mødet den 19. marts fastholdes selvom temamødet er blevet planlagt til den 20. marts. 

 

      

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

26. februar 2025 

 


